
ZAPISNIK 
 

4. seje sveta članov Krajevne skupnosti Šebrelje, ki je bil dne 10. novembra 2017 s pričetkom ob 19. 
uri v prostorih nad trgovino. 
 
Prisotni:   
Evgen Ozebek – predsednik in člani:  
Aleksander Kuštrin 
Andrej Ozebek 
Marija Lapanja 
Katarina Tušar 
Uroš Božič 

 
Opravičeno odsotni:  
Urška Jereb 
Tanja Kumar 
Helena Bevk 

 

Na seji je bil obravnavan naslednji dnevni red: 
 

1. Poročilo o izvršenih delih po planu za leto 2017. 
2. Plan del in opravil v KS Šebrelje za leto 2018. 
3. Razno. 
4.  

Add 1. –  Poročilo o izvršenih delih po planu za leto 2017 

 

Na vsaki seji Sveta članov KS Šebrelje predsednik Evgen Ozebek najprej posreduje vsem prisotnim 
pregled realizacije izvršenih del in opravil v KS, sprejetih z letnim planom in z rebalansom plana ter z 
izvedbo dodatnih posegov, za katere se Svet članov KS odloči med letom oz. po potrebi.  

Iz pregleda realizacije planiranih del v letu 2017 tako izhaja: 

1. Obnova kanalizacije in odvodnjavanja meteornih voda je bila izvedena tako, kot je bil sprejet 
projekt KS - po proračunu in s planiranimi sredstvi, narejeno pa je bilo vse na novo. 
 

2. Razširitev ceste z Ravnim vrhom je izvedena. V reševanju je še uradno in pisno soglasje, ki je bilo 
sicer ob začetku širitve ceste dano, kasneje pa so se v zvezi s tem pojavila določena vprašanja, ki 
se jih zdaj rešuje, kar pa del ni zaustavilo. Ves nasipni material je bil preskrbljen iz sredstev KS, na 
nekaterih mestih pa bodo dela še potekala in se bo cesto še urejalo.  
 

3. Izvedena je tudi asfaltacija dela cestišča, ki je opredeljeno kot javno dobro v Dolenji vasi. 
 

4. Izvedena je ureditev cestišča in prav tako asfaltacija v Hrib, urejeno je bilo tudi odvodnjavanje 
meteornih in odpadnih voda in priključitev kanalizacije na najustreznejši odvod, pri čemer se je 
potrebno zahvaliti najbližjemu sovaščanu za vso pomoč in sodelovanje ter pripravljenost pri 
skupnem reševanju tozadevne problematike, pri čemer je imenovani pomagal s soglasjem in tudi s 
fizičnim prispevkom pri izkopu in ureditvi kanalizacije.  

 
5. Ureditev robnikov pri Gasilskem domu v KS Šebrelje, postavitev robnikov in rešetke pri 

kontejnerju, kjer nastaja luknja in bo sčasoma, kot je bilo že ugotavljano, ta odsek ogrožal varnost 
udeležencev v prometu in koristnikov poti v letu 2017 ni bila izvedena, ker je le-to povezano tudi 
z delom na kanalizaciji, možnost urejanja le-te pa je potrebno poprej dodobra preveriti.  

 
6. Cesta iz Stopnika do Črne mlake tudi v letu 2018 po dosedanjih informacijah ne bo sanirana. 

Projekt je izdelan, vendar izvajalcu in investitorjem ni uspelo pridobiti ustreznih soglasij 
soudeleženih na tem delu predvidene sanacije. 

 
7. Pri ureditvi izteka meteornih voda Pod Čela, kjer je propust usmerjen čez cesto, manjka še 

ureditev nekaterih tehničnih zadev, ki pa se prenesejo v leto 2018. 
 



 
 

8. Iz seznama dodatnih del, ki so bila za leto 2017 predlagana izven planiranih in so bila opredeljena 
kot rebalans plana za leto 2017, je bila dokončno realizirana le postavitev nadzemnega hidranta z 
omarico pri Križu, nabavljena je bila tudi označevalna tabla poti v Šebrelje, ni pa še postavljena, 
postavilo se jo bo »Pri Štucinu« ostale predloge pa se zaradi še nezadostne preveritve možnosti 
ureditve in zaradi pomanjkanja sredstev prenese v leto 2018 (postavitev informacijskih tabl, 
sanacija mostu v »Kapačn'cah«, postavitev javne luči pri Jerebu …). 

 
9. Prisotni so bili seznanjeni tudi z delom upravitelja in skrbnika vzdrževalnih del pri mrliški vežici v 

naši KS (Andrej Ozebek) in s projektom Lokalne akcijske skupine LAS, ki je bil predstavljen KS 
Šebrelje v animacijski delavnici »Naredi nekaj zase« 27.10.2017 ob 18.00 uri in se ga je udeležilo 
enajst vaščanov, predstavili pa sta ga Mateja Bizjak in Darja Lahajnar ter z načinom vključevanja 
naše KS v ta projekt (Anja Tušar in Marija Lapanja – uvedba telovadbe, projekt »Knjiga v vsak 
dom« in »Ure pravljic za male in velike« v zimskih mesecih po 1x, ob večjem interesu morda tudi o 
2x tedensko 1 ali dve uri, vodenje na prostovoljni bazi, o dokončni odločitvi za čas, kraj, trajanje 
bodo sovaščani pravočasno obveščeni preko oglasne deske in z drugimi oblikami obveščanja).  
 

10. Kot vsako leto doslej, prispeva Svet članov KS Šebrelje tudi v letošnjem letu določena donatorska 
sredstva za izvedbo programov Miklavževanja in obiska Dedka mraza.  
 

11. Dogaja se, da se predsednik Sveta članov KS Šebrelje pri iskanju rešitev za realizacijo posameznih 
zastavljenih nalog sooča tudi s konfliktnimi situacijami (že dogovorjeno se ne spoštuje, dana 
soglasja se razveljavljajo ipd.), V izogib nepotrebnim naporom in izgubi časa je bilo dogovorjeno, 
da se v takih primerih, kjer se bodo pojavljali konflikti, kjer se bodo pojavljala nerazumna 
pogajanja za izdajo potrebnih soglasij, Svet članov KS Šebrelje odstopi od pogajanj in iskanja 
soglasij in prepusti zadevo v  drugim ustreznim organom in inštitucijam. 

 
 

Add 2. –  Plan del in opravil v KS Šebrelje za leto 2018 

1. Postavitev in ureditev robnikov in rešetke pri kontejnerju pri Gasilskem domu, da bo pot varna 
tako za udeležence v prometu, kot za ostale koristnike poti, pred temi deli pa seveda preveritev 
ureditve in sama izvedba ureditve kanalizacije na tem področju. 
 

2. Dokončna ureditev izteka meteornih voda Pod Čela – na tehnično zadovoljivo in sprejemljivo 
raven. 

 
3. Postavitev ene javne luči pri Jerebu. 

 
4. Še naprej se išče ustrezne možnosti ureditve – sanacije mostu v »Kapačn'cah«. Pridobi naj se 

strokovno mnenje o možnosti sanacije in priskrbi naj se tudi finančno konstrukcijo tega projekta, 
v kolikor bi udeleženi pri raziskavi smatrali to ureditev in sanacijo za smiselno in finančno 
sprejemljivo. 
 

5. Na dveh mestih se postavi »Informacijsko tablo«, na kateri se bo za vaščane KS Šebrelje izobesilo 
vso potrebno informativno in obvestilno gradivo (plakati, vabila, obvestila…). To tablo se 
namesti: 

 a/ eno v Kurji vrh 
 b/ eno v Dolenjo vas 
 c/ za vse ostale je sprejemljive dosedanja oblika informiranja  
 

6. Izdelava in postavitev »miniaturne hiške – hiška za bukve«, v katero bodo lahko sovaščani 
odložili knjige in vzeli druge v branje. O številu bi bilo potrebno razmisliti, ali bi zadostovala ena 
ali pa bi morale biti 3 … nekje sredi vasi, v Kurjem vrhu in v Dolenji vasi ? Dokončno odločitev se 
bo sprejemalo po izpeljavi projekta »Knjiga v vsak dom« v Turističnem društvu.  



 
 
 
 

7. Nabavi se ozvočenje (prenosni mikrofon in mikrofon s stojalom) za mrliško vežico v KS Šebrelje. 
Za poizvedbo in pridobitev ustrezne ponudbe sta zadolžena: Ozebek Andrej in Božič Uroš. 
Ozebek Andrej poskrbi tudi za nabavo stojala za kropilnico pri odkopu na pokopališču. 

 
8. Na cesti z Ravnim vrhom se naredi še 2 (dva) propusta. 

 
9. Izvede se popravilo jaškov – rekonstrukcijo na sredi vasi (obe križišči, križišče na poti proti cerkvi 

in na sredi vasi). 
 

10. Potrebno bo poiskati skrbnike in vzdrževalce ceste Šebrelje Stopnik in Šebrelje – Rovt (stara 
cesta – 12 km). V kolikor se dosedanja skrbnika in vzdrževalca ne bosta več pogodbeno obvezala 
za opravljanje teh del, je potrebno objaviti razpis, če pa kdo že ima predlog, naj le-tega sporoči 
predsedniku Sveta članov KS Šebrelje Evgenu Ozebku. Z vzdrževalcema se bo sklenilo ustrezno 
pogodbo. 
 

11. Do vodnega vira za vodovod Pustota se bo zgradilo cesto oz. pot dostopa za manjši kamion.  

 

Seja je bila zaključena ob 20.00 uri. 

Zapisala: Marija Lapanja     Predsednik sveta KS Šebrelje: 
        Evgen Ozebek    


